



The Land Registry
土地註冊處

Fees for Instrument Redelivered for Registration
文書再交付註冊的費用

This form should only be used for payment of the fees for instruments redelivered for registration. The form should be delivered to the Land Registry along with the relevant Memorial(s) and the fees required.

本表格只供繳交文書再交付註冊的費用時使用。請把表格連同有關之註冊摘要和所需費用交回土地註冊處。

Memorial No. 註冊摘要編號	Date of Redelivery 文書交回的日期	Fee payable as stated overleaf (\$) 按背頁計算法應繳之費用 (元)
1.		
2.		
3.		
4.		
5.		
6.		
7.		
8.		
9.		
10.		

Name of Payer
付款人姓名 _____

TOTAL \$
合計 _____ 元

LAND REGISTRATION ORDINANCE

Registration Fees payable under the Schedule to the Land Registration Fees Regulations

7. Receiving for registration any instrument withheld from registration and subsequently redelivered for registration, whether for the first or any subsequent time, in addition to the fees already paid under item 1, 2, 3, 4, 5 or 6 —

For each period of 28 days or any part thereof during which the instrument is not so redelivered, the first such period commencing on —

- (a) the day upon which the instrument is collected under regulation 15(3) of the Land Registration Regulations (Cap. 128 sub. leg. A);
 - (b) (where the instrument is returned by post under regulation 15 of those regulations) the date impressed on or indicated by the relevant postage stamp or the date of delivery to the provider of the courier service concerned
- \$200

土地註冊條例

根據土地註冊費用規例附表應繳之註冊費

7. 接收任何被中止註冊而其後再交付註冊的文書（不論是首次或其後任何一次）以便註冊，其費用為除根據第 1、2、3、4、5 或 6 項所繳付的費用外，另再按下述期間繳付費用 —

按文書沒有如此再交付註冊的期間內每段 28 日或不足 28 日的時段計收費，而首次該等期間的開始日期為 —

- (a) 根據《土地註冊規例》（第 128 章，附屬法例 A）第 15(3)條取回文書的當日；
 - (b) （凡文書是根據該規例第 15 條藉郵遞發還的）蓋在有關郵資印花或其上顯示的日期或交付有關的速遞服務提供者的日期
- \$200

Note: For application sent in by post, please ensure that sufficient postage is paid to avoid unsuccessful delivery of application. Any underpaid mails will be handled by the Hongkong Post and the Land Registry will not settle the relevant surcharge payments for underpaid mails.

附註：如以郵遞方式寄交本表格，請確保為郵件支付足夠郵資，以免申請未能成功送達本處。郵資不足的郵件會由香港郵政處理，本處不會代為繳付欠款及附加費。